
Kascontrole 2024 MKB-LV d.d. 27 mei 2025 
Kascommissie: Jolanda van Boheemen en Joey Koeijvoets via Teams 

 
De kascommissie is gevraagd door de leden en bestuur om een onderzoek te doen naar de rekening 
en verantwoording over 2024 van de vereniging MKB Leidschendam Voorburg. 
 
Bij deze haar bevindingen: 
 

1. Begin – en eindsaldi liquide middelen zijn conform het financieel jaaroverzicht 2024 van de 
Rabobank; 

2. Mutaties van betalingen en ontvangsten zijn globaal doorgenomen; 
3. Onderliggende stukken van deze mutaties zijn ook globaal doorgenomen; 
4. De aangiften BTW zijn juist opgesteld volgens het factuurstelsel. Over 2024 hoeft geen 

suppletie aangifte BTW te worden ingediend; 
5. Per 31 december 2024 staat nog een bedrag aan debiteuren open van per saldo € 3.818. Dit 

saldo is in 2025 geheel voldaan/verrekend;  
6. Financieel verslag sluit aan bij de financiële administratie van de vereniging; 
7. Begroting 2024 (tekort € 2.800) en financieel verslag 2024 (overschot € 1.115) zijn 

doorgenomen, vergeleken en besproken met de penningmeester; 
8. Wij hebben een berekening kunnen maken tussen de ledenadministratie en de financiële 

verantwoording (aantal ingeschreven leden x contributie = opbrengsten financieel 
jaarverslag); 

9. Gedurende 2024 is géén factuur ontvangen voor de contributie van MKB Nederland. 
Hiervoor is in lijn met eerdere jaren géén reservering meer voor opgenomen; 

10. Er zijn altijd 2 personen noodzakelijk om een betaling te doen via de bank (de 
penningmeester Roy ter Heijden en Lisette Hospers, vanaf 2023); 

11. We hebben geen inzage gehad in de notulen van de bestuursvergaderingen in 2024. 
 

Er zijn geen tekortkomingen en/of verschillen geconstateerd in het financieel verslag 2024.  Het 
financieel verslag is derhalve door de kascommissie in orde bevonden. 
 
Wel heeft de kascommissie de navolgende opmerkingen en/of adviezen: 
 

1. Het verlies van de collectieve leden is ten dele ingevuld door de aanwas van individuele 
nieuwe leden. Dit blijft een aandachtspunt voor de nabije toekomst om hier actief mee aan 
de slag te blijven; 

2. De kascommissie kan wel haar bevindingen en adviezen uit het onderzoek voorleggen aan de 
leden, maar kan volgens de statuten geen voorstel doen aan de leden om het bestuur 
decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Dit moet het bestuur derhalve zelf vragen 
aan haar leden; 

3. Continuïteit vereniging: met de huidige inkomsten en toekomstige bestedingspatroon, blijft 
het  vermogen in stand; 

4. Uitdaging om activiteiten bij de individuele leden te houden. 
 

De kascommissie complimenteert de penningmeester, Roy ter Heijden en het bestuur van de 
vereniging voor het positieve resultaat over 2024 in vergelijking met de begroting 2024. 
 
Leidschendam,  27 mei 2025 
 
 
Jolanda van Boheemen        Joey Koeijvoets 
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